
P R O T O K Ó Ł  Nr  2/2018
z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 20 grudnia 2018 r.

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej:

1.2.1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji
1.2.2) Wojciech Wojtkowski
1.2.3) Roman Pawłowski

Nieobecni członkowie Komisji Rewizyjnej:

1) Irena Wakuluk

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

1 Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji,
1.2.4) Mieczysław Bartosiuk
1.2.5) Aleksander Putko
1.2.6) Grzegorz Wiktoruk

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej:

1 Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji
1.2.7) Izabela Marzena Jurczak
1.2.8) Jerzy Olesiuk
1.2.9) Tomasz Leoniuk
1.2.10) Zenon Podbielski
1.2.11) Aleksander Dubiński

Nieobecni członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej:

1) Włodzimierz Bondarenko

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt,
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy,
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy,
4/ Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji.

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  –
Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej. 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie
zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia.

Uwag do proponowanych zmian w porządku posiedzenia nie wniesiono.



Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie porządku
posiedzenia.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków
Komisje przyjęły porządek posiedzenia.

 Porządek posiedzenia:
1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach:

1) Zmiany w budżecie gminy na 2018 r.
2) Uchwalenia budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2019.
3) Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2019-2028.
4) Wyboru  przedstawiciela  do  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie

Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach. 
5) Likwidacji filii bibliotecznej w Tymiance Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury w

Nurcu-Stacji.
6) Obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.
7) Zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Nurzec-Stacja.
8) Ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  ośrodka  wsparcia  i

mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Nurzec-Stacja.
9) Ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy oraz określenia zasad zwrotu wydatków

na pokrycie kosztów pogrzebu.
10) Uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i młodzieży”

na lata 2019-2023.
11) Zasad  zwrotu  wydatków  na  świadczenia  w  formie  posiłku,  pomoc  rzeczową  w  postaci

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w
szkole i w domu” na lata 2019-2023.

12) Podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego
rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

13) Uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021.
14) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz

przeciwdziałania narkomanii na 2019 r.
15) Przyjęcie planu pracy Rady Gminy i komisji na 2019 r.
2. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu 1-go:

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach:

Do p. punktu 1-go:

Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2018 rok omówiła Pani  Maria
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018
rok.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2.



Do p. punktu 2-go:

Projekt  uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu  gminy na 2019 rok,  oraz uchwałę  Nr
II-00310-69/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie
wyrażenia  opinii  o  projekcie  uchwały  budżetowej  gminy  Nurzec-Stacja  na  2019  r.  oraz  o
możliwości  sfinansowania  przewidzianego  w nim deficytu  budżetowego  omówiła  Pani  Maria
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Pani Marii Szatyłowicz –
Skarbnika Gminy i Pana Piotr Jaszczuka – Wójta Gminy, Przewodniczący posiedzenia Pan Jan
Szpański  poddał  pod głosowanie  opinię  do  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  budżetu
gminy na 2019 r. w wersji przedstawionej przez Wójta Gminy.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych,  komisje  pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt  uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu gminy na 2019 r..
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 3.

Do p. punktu 3-go:

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Nurzec-Stacja na lata 2019-2028 oraz uchwałę Nr II-00311-69/18 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2019-2028 
omówiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan  Szpański  poddał  pod głosowanie  opinię  do  projektu  uchwały  w sprawie uchwalenia
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Nurzec-Stacja  na  lata  2019-2028  w  wersji
przedstawionej przez Wójta Gminy.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych, komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2019-2028.
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 4.

Do p. punktu 4-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  przedstawiciela  do  Rady  Społecznej  przy
Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach omówił Pan Krzysztof
Staniszewski – Sekretarz Gminy. 



Radny, Pan Zenon Podbielski – zaproponował, aby ponownie zgłosić Pana Zbigniewa Mirosława
Olesińskiego jako przedstawiciela gminy w Radzie Społecznej ZOZ w Siemiatyczach.

Radny, Pan Zbigniew Mirosław Olesiński  wyraził  zgodę na kandydowania na przedstawiciela
gminy do Rady Społecznej ZOZ.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem uwag do projektu uchwały oraz proponowanego kandydata do Rady
Społecznej ZOZ przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie opinię do
projektu uchwały w sprawie  wyboru przedstawiciela do Rady Społecznej  przy Samodzielnym
Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych, komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  wyboru przedstawiciela
do  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  w
Siemiatyczach.
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 5.

Do p. punktu 5-go:

Projekt uchwały w sprawie likwidacji filii bibliotecznej w Tymiance Gminnego Ośrodka
Upowszechniania Kultury w Nurcu-Stacji  przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski  – Sekretarz
Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie  likwidacji filii
bibliotecznej w Tymiance Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury w Nurcu-Stacji.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych,  komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie likwidacji  filii
bibliotecznej w Tymiance Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury w Nurcu-Stacji.
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 6.

Do p. punktu 6-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  obywatelskiej  inicjatywy  uchwałodawczej  omówił  Pan
Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie  obywatelskiej
inicjatywy uchwałodawczej.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych, komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy
uchwałodawczej.
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 7.



Do p. punktu 7-go:

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Nurzec-Stacja
omówił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w
sprawie uchwalenia Statutu Gminy Nurzec-Stacja.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych,  komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie
uchwalenia Statutu Gminy Nurzec-Stacja.
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 8.

Do p. punktu 8-go:

Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt
w ośrodka wsparcia i  mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Nurzec-Stacja omówiła
Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan  Jan  Szpański  poddał  pod  głosowanie  opinię  do  projektu  uchwały w  sprawie  ustalenia
szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  ośrodka  wsparcia  i  mieszkaniach
chronionych mieszkańców Gminy Nurzec-Stacja.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych, komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych
zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  ośrodka  wsparcia  i  mieszkaniach  chronionych
mieszkańców Gminy Nurzec-Stacja.
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 9.

Do p. punktu 9-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  zasad  sprawiania  pogrzebu  na  koszt  gminy  oraz
określenia  zasad  zwrotu  wydatków  na  pokrycie  kosztów  pogrzebu  omówiła  Pani  Elżbieta
Wierchow – Kierownik GOPS.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad
sprawiania pogrzebu na koszt gminy oraz określenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów
pogrzebu.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych, komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania
pogrzebu na koszt gminy oraz określenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu.



/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 10.

Do p. punktu 10-go:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  gminnego wieloletniego programu osłonowego
„Posiłek dla dzieci i młodzieży” na lata 2019-2023 omówiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik
GOPS.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan  Szpański  poddał  pod głosowanie  opinię  do  projektu  uchwały w sprawie uchwalenia
gminnego  wieloletniego  programu  osłonowego  „Posiłek  dla  dzieci  i  młodzieży”  na  lata
2019-2023.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych,  komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały w sprawie uchwalenia  gminnego
wieloletniego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i młodzieży” na lata 2019-2023.
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 11.

Do p. punktu 11-go:

Projekt uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku,
pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem
rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 omówiła Pani Elżbieta Wierchow –
Kierownik GOPS.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu
wydatków  na  świadczenia  w  formie  posiłku,  pomoc  rzeczową  w  postaci  produktów
żywnościowych dla  osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek  w szkole  i  w
domu” na lata 2019-2023.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych, komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków
na świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób
objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 12.

Do p. punktu 12-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  w  celu  udzielenia
wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole  i  w domu” na lata
2019-2023 omówiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie podwyższenia



kryterium  dochodowego  w  celu  udzielenia  wsparcia  w  ramach  wieloletniego  rządowego
programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych, komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 13.

Do p. punktu 13-go:

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata
2019-2021 omówiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan  Szpański  poddał  pod głosowanie  opinię  do  projektu  uchwały w sprawie uchwalenia
Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych, komisje  pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021.
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 14.

Do p. punktu 14-go:

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2019 r. omówiła  Pani Elżbieta
Wierchow – Kierownik GOPS.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan  Jan  Szpański  poddał  pod  głosowanie  opinię  do  projektu  uchwały w  sprawie Przyjęcia
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz
przeciwdziałania narkomanii na 2019 r.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych,  komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały w  sprawie Przyjęcia  Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  przeciwdziałania
narkomanii na 2019 r..
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 15.

Do p. punktu 15-go:

Projekt uchwały w sprawie przyjęcie planu pracy Rady Gminy i komisji na 2019 r. omówił
Pan  Krzysztof  Staniszewski  –  Sekretarz  Gminy.  Nadmienił,  że  w  planie  pracy  zostały
uwzględnione  zagadnienia,  których rozpatrzenie  nakazują  przepisy  prawa.  W projekcie  planu
pracy  nie  zostały  uwzględnione  plany  pracy  komisji.  Komisja  problemowo-budżetowa  może
zajmować się sprawami, które przewidziano do rozpatrzenia radzie gminy. Zgodnie ze statutem



komisja  rewizyjna ma zadanie kontrolne i  należałoby uwzględnić kontrole.  W chwili  obecnej
trudno jest proponować zadania do planu pracy dla komisji skarg, wniosków i petycji.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i po spotkaniu komisji rewizyjnej ustalono, że komisja
rewizyjna w swoim planie pracy przewidzi w miesiącu kwietniu kontrolę w zakresie realizacji
dochodów gminy.

 W związku z  brakiem uwag do projektu  uchwały w sprawie planu pracy rady gminy i
komisji na 2019 r. przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie opinię
do projektu uchwały.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych,  komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w sprawie przyjęcie  planu pracy
Rady Gminy i komisji na 2019 r..
/opinia komisji w załączeniu/ zał. Nr 16.

Do punktu 2-go:

Sprawy różne i wolne wnioski: nie zostały zgłoszone.

Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono.

Protokołowała: Przewodniczący obrad::

Eugenia Naumiuk           Jan Szpański


